
Geachte Minister-President Mark Rutte, 

Kerstfeest: Fata Morgana ? 

Een Fata Morgana is Niets wat het lijkt..... 
Wat Klaus Schwab (#WEF) betreft, zijn Elite Feestje is echt een Fata Morgana en zijn plannen, ze 
houden niet stand. 

Dus vertrouw daar maar niet teveel op! 
Bij Jezus is het geen Fata Morgana! Het is allemaal Echt en Zeker! 

Hij is echt naar deze wereld gekomen als Gods Zoon om ons te redden, zelfs voor u en mij en dat zegt 
nogal wat.��� 



Ik kwam op het idee door een korte maar krachtige toespraak van Ds. J. van Bart, Hervormd 
Predikant 
, tijdens de Kerstnachtdienst, vanavond gehouden in de openlucht met warme chocolademelk�������bij 
de Grote Kerk van Harderwijk.  

 

Heel indrukwekkend ! 

Ik heb trouwens nog geen Kerstwens van u gezien op Twitter, 
van Kaag ook niet...van Geert wel... 
Misschien komt het nog vannacht, wel wat laat... 

 

Harderwijk in Kerstsfeer. 



 

 

In de War met de Politie. 

Verward gedrag vergt nog veel politie-inzet. 



 

Deze week hoorde ik veel kabaal en keek uit mijn raam en er werd een verward meisje afgevoerd. 
1 politieauto en 2 BOA busjes waren op een oproep afgekomen over een verward meisje. 
De politieagent die ik sprak, klonk een beetje moedeloos: "We moeten heel veel tijd besteden aan 
verwarde personen, 
terwijl dat onze taak helemaal niet is." Ik gaf hem een schouwerklopje en zei tegen hem, wij staan pal 
achter jullie en 
ik schrijf een stukje naar de 2de Kamer hierover, nu zij zitten in de Bcc... 
Ik neem het bij deze op voor de Politie, BOA's en tevens neem ik het op voor alle burgemeesters in 
Nederland. 

https://www.politie.nl/nieuws/2022/december/15/00-verward-gedrag-vergt-nog-veel-politie-
inzet.html 

 

Ik heb een multiple choice vraag voor u: 
Hoe komt het nu dat zoveel mensen verward zijn en overlast bezorgen ? 



 
A. Er zijn niet genoeg financiele middelen voor de geestelijke gezondheidszorg. 
 
B. Het komt door de lange en onredelijke #WEF Lockdowns. 
 
C. De mens is van God los en vindt geen Vastigheid, Hoop en Troost meer. 
 
D. De hulpdiensten voor geestelijke gezondheid werken inefficient en\of werken elkaar tegen. 
 
E. De Toekomst ziet er erg sober uit voor veel mensen, velen komen financieel aan de grond te zitten. 
 
Er zijn natuurlijk meer antwoorden mogelijk, gezien het Kerstfeest is����, wijs ik nu (even) niet in de 
richting 
van het Kabinet Kaag & Rutte, denkt u er nu zelf eens over na... 

 

Ere wie Ere toekomt. 

Ere zij God | Sela 
live opgenomen in de Sint Janskerk te Gouda. 



 

https://www.youtube.com/watch?v=ZMtkoWo45ME 

Nogmaals een Fijn����� en Gezegend������������� Kerstfeest. Ook aan alle lezers. Vrede op Aarde��! 

Met vriendelijke Groet en de meeste Hoogachting,  

 

 

  

 




